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§ 1 
Val av justerare och dag för justering  

Beslut  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd utser vice ordförande 
Veronica Palm (S) att tillsammans med ordföranden Gustav 
Johansson (M) justera dagens protokoll. 
  
Justering sker måndag den 28 februari 2022. 
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§ 2 
Fastställande av dagordning  

Beslut  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner dagordningen. 
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§ 3 
Medborgarförslag - Informationskampanj om den nya 
lagen mot nedskräpning  
Svar på medborgarförslag 
EÅV 2021/905 
 

Beslut  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Ett medborgarförslag har skickats in till förvaltningen där 
författaren föreslår en kampanj för att informera om den nya lagen 
mot nedskräpning. Förslaget riktar sig både till trafikkontoret och 
stadsdelsnämnden i Enskede-Årsta-Vantör. Båda förvaltningarna 
ser positivt på förslaget. 
 
Trafikkontoret ser just nu över hur man på bästa sätt ska utforma sitt 
arbete för minskad nedskräpning under 2022, och där finns 
informationen om lagen mot nedskräpning med. 
 
Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
godkänner tjänsteutlåtandet som svar på medborgarförslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2021/905-4 Tjänsteutlåtande: Medborgarförslag om 
informationskampanj om den nya lagen om nedskräpning 

 EÅV 2021/905-3 Medborgarförslag - Informationskampanj 
om den nya lagen om nedskräpning (maskad) 
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§ 4 
Skrivelse om Snösätra  
Svar på skrivelse från (SD) 
EÅV 2021/1005 
 

Beslut  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Tobias Karlsson (SD) och Inge Pihlström (SD) har den 25 
november 2021 inkommit med en skrivelse med frågor till 
förvaltningen kring arbetet med Snösätra. Frågorna som ställs är: 

1. Hur ser analysresultaten ut för provtagningen av Snösätra 
upplageområde fram till dags datum? 

2. Hur är det tänkt att Kulturplats Snösätra ska se ut? 
3. Finns det en projektplan och hur ser den i så fall ut? 
4. Vilka personer är involverade i projektgruppen? 

  
Vad vi har erfarit finns det en del föreningar kopplade till Snösätra 
som erhåller föreningsbidrag. Vilka är dessa föreningar, hur mycket 
bidrag har de fått, och hur följer förvaltningen upp att bidragen 
används ändamålsenligt? 
 
Förvaltningen svarar att det finns en projektorganisation och en 
projektplan för arbetet med Kulturplats Snösätra. Det finns ännu 
inte någon utarbetad gestaltning för den framtida kulturplatsen, men 
många intressanta idéer. Projektet fokuserar just nu på att få 
nödvändig infrastruktur på plats inför popup-kulturplatsen 
sommaren 2022. 
 
Under hösten 2021 har förvaltningen låtit göra markprover på 
stadsdelsförvaltningens arrende, eftersom den delen är tänkt att 
användas som kulturplats och kommer att vara en publik del av 
Snösätra. Kortfattat kan sägas om resultaten att de föroreningshalter 
som hittats inte är akuttoxiska. Enligt den samlade riskbedömningen 
så är det ingen hälsofara att vistas på platsen kort tid. Relativt höga 
halter av PFAS har påträffats i grundvattnet och fler prover kommer 
att tas. 
 
När det gäller frågan om föreningsbidrag har inga föreningar som 
kopplas till Snösätra fått föreningsbidrag från 
stadsdelsförvaltningen 2021. 
 
Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
godkänner tjänsteutlåtandet som svar på skrivelsen. 
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Yrkande 
Gustav Johansson (M) yrkar bifall till förvaltningens förslag till 
beslut. 
  

Särskilt uttalande 
Inge Pihlström (SD) lämnade ett särskilt uttalande: 
  
Sverigedemokraterna tackar förvaltningen för att bra svar om än 
lite otydligt i vissa delar. Vi vill därför anföra följande:  
  
Hur ska Snösätra kulturplats se ut?  
I förvaltningens svar på frågan framgår att det är de lokala 
aktörerna som formar innehållet och att projektet inte tagit fram 
någon gestaltning av den framtida kulturplatsen. Att man sedan 
2018, en period på drygt fyra år, inte tagit fram en gestaltning över 
"Snösätra" som kulturplats är högst anmärkningsvärt.  
  
Än idag har man inte lyckats specificera vad kulturplatsen skall 
innehålla utan de lokala aktörerna skall stå för utformningen. 
Bland de lokala aktörerna som skall påverka innehållet finns bland 
annat den berömda "Rejvkungen" och även aktörer med anknytning 
till AFA (Antifascistisk aktion).  
  
Hur ser analysresultaten ut för provtagningen av Snösätra 
upplageområde fram till dags datum?  
Förvaltningen har fått svar på föroreningshalter där man meddelar 
att föroreningshalterna som hittats inte är akuttoxiska. Vidare 
skriver förvaltningen att det inte är någon hälsofara att vistas på 
platsen en kortare tid. Det finns dock relativt höga halter av PFAS 
noterade. PFAS som idag bedöms vara farlig ur hälsosynpunkt. 
PFAS är syntetiska kemikalier som inte finns naturligt i miljön och 
det finns inga utvecklade mekanismer som kan bryta ner de här 
kemikalierna. Forskning tyder på att man behöver extremt höga 
temperaturer, över 1000 grader, för att fullständigt förbränna de 
här kemikalierna vilket leder till problem i avfallshanteringen.  
  
När det gäller cancer så har forskning visat att det är främst 
testikelcancer och njurcancer som har starkast koppling till 
exponering av vissa PFAS. Detta är således inget svar på hur 
analysresultaten ser ut, mer än att det framgår att man kan vistas i 
området en kortare tid och att det finns en förhöjd risk för cancer . 
  
Den så kallade popup-kulturplatsen som planeras 10 dagar 
sommaren 2022 bör under dessa förutsättningar ej genomföras.  
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Utifrån dessa svar anser Sverigedemokraterna att förvaltningen bör 
se över hela projektet och göra en omstart.  
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2021/1005-3 Tjänsteutlåtande: Skrivelse om Snösätra 
 EÅV 2021/1005-4 Projektplan Kulturplats Snösätra 

20211115 
 EÅV 2021/1005-1 Skrivelse om Snösätra 
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§ 5 
Skrivelse om tystnadskultur  
Svar på skrivelse från (SD) 
EÅV 2021/1006 
 

Beslut  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsförvaltning har den 25 november 
2021 tagit emot en skrivelse från Sverigedemokraterna. 
Sverigedemokraterna undrar om det finns en tystnadskultur i 
nämnden och förvaltningen, och har med anledning av det ställt fem 
frågor till förvaltningen. 
 
Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2021/1006-2 Tjänsteutlåtande: Skrivelse om 
tystnadskultur 

 EÅV 2021/1006-1 Skrivelse om tystnadskultur 
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§ 6 
Skrivelse om indragna uppföljningar av barn under 
pandemin  
Svar på skrivelse från (S), (V) och (Fi) 
EÅV 2021/1048 
 

Beslut  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsförvaltningen har svarat på en skrivelse om förvaltningens 
hantering av uppföljningar av placerade barn under pandemin. 
 
Skrivelsen till förvaltningen kom från Veronica Palm m.fl. (S), 
Hassan Jama m.fl. (V) och Lisa Palm (Fi) e.y. De skriver att stadens 
enhetschefer uppger att pandemin har påverkat kvaliteten i vissa 
utredningar och att handläggare inte har kunnat följa upp ärenden 
som planerat utan att en del skötts på telefon vilket inte har varit för 
barnets bästa. 
 
Det har även framkommit att ett fyraårigt barn, placerat av 
socialtjänsten i Stockholm, misstänks ha utsatts för svält och våld i 
sitt familjehem utan att detta har uppmärksammats då uppföljningen 
varit undermålig. 
 
Skribenterna önskar utifrån detta svar på hur stadsdelsförvaltningen 
har hanterat uppföljningen av placerade barn under pandemin. 
Förvaltningens bedömning är att uppföljningar har hanterats korrekt 
enligt lagar och riktlinjer. 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2021/1048-3 Tjänsteutlåtande: Skrivelse om indragna 
uppföljningar av barn under pandemin 

 EÅV 2021/1048-1 Skrivelse om indragna uppföljningar av 
barn under pandemin  

 

Sida 11 (40)



Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 3/2022 
 

2022-02-24 

§ 7 
Verksamhetsberättelse 2021 för Enskede-Årsta-Vantörs 
stadsdelsnämnd  
EÅV 2021/1014 
 

Beslut  
1. Verksamhetsberättelse med bokslut för 2021 för Enskede-

Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänns och överlämnas till 
kommunstyrelsen. 

2. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner 
blankettset sdn14 enligt bilaga 1.1. 

3. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner resultat- 
och balansräkning enligt bilaga 1.2. 

4. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner 
uppföljning av klimatinvesteringar enligt bilaga 1.3. 

5. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner 
uppföljning av trygghetsinvesteringar enligt bilaga 1.4. 

6. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd fastställer 
beloppsgränsen för poster som har periodiserats manuellt till 
20 000 kronor per tillfälle. 

7. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd beslutar att 
ackumulerat netto om 89,0 mnkr avseende resultatenheterna 
överförs till 2022. 

8. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner 
uppföljning av internkontrollplanen enligt bilaga 1.5. 

9. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner underlag 
till Stockholms stads Förskolerapport 2021 enligt bilaga 1.6. 

10. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner 
uppföljning av öppen fritidsverksamhet 2021 enligt bilaga 
1.7. 

11. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner 
dataskyddsombudets årsrapport GDPR 2021 enligt bilaga 
1.8. 

12. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner 
Lägesrapport 2 Snösätra enligt bilaga 1.9. 

13. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner 
återkoppling av uppdrag verksamhetsplanen 2021 enligt 
bilaga 2. 

14. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner 
verksamhetsuppföljningar enligt bilaga 3. 

15. Ärendet justeras omedelbart. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsförvaltningen bedömer att målen för verksamheten i stort 
har uppfyllts och därmed bidragit till uppfyllelse av 
kommunfullmäktiges tre inriktningsmål för år 2021. Nämndmålen 
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bedöms i huvudsak ha uppnåtts. Verksamheten har också kunnat 
inrymmas inom givna ekonomiska ramar och därför beräknar en 
budget i balans. 
 
Förvaltningen föreslår att nämnden godkänner förslag till 
verksamhetsberättelse med bokslut och tillhörande bilagor och 
översänder den till kommunstyrelsen. 
 

Särskilt uttalande 
Gustav Johansson m.fl. (M), Urban Rybrink (L), Ola Gabrielson 
(MP) och Christina Peterson (C) lämnade ett gemensamt särskilt 
uttalande: 
  
Den styrande majoriteten vill, i samband med att 
verksamhetsberättelsen för 2021 antas, tacka förvaltningen och all 
personal vi har i våra verksamheter för en fantastisk insats under 
året. Likt 2020 präglades även 2021 av utmaningarna som 
pandemin medförde. Det är med stolthet vi kan se att vi trots dessa 
utmaningar uppnått en god kvalitet i våra verksamheter. 
  
När majoriteten tillträdde 2018 var ett av huvudmålen med 
mandatperioden att fokusera på kärnverksamhet. Vi ville komma 
bort från dyra tillfälliga satsningar som inte gav någon påvisad 
effekt och i stället lägga resurser på vårt kommunala uppdrag samt 
de förebyggande verksamheter som vi vet ger en positiv effekt på 
vårt samhälle. Vi kan nu se de positiva effekterna av detta arbete. 
  
Trots pandemin är det färre hushåll som lever på ekonomiskt 
bistånd, tryggheten i vårt område ökar i nästan alla åldersgrupper, 
brukarundersökningar visar på fortsatt hög kvalitet inom såväl 
förskolan som äldreomsorgen. Trots pandemins begränsningar har 
människor i behov av stöd erbjudits aktiviteter för att få en 
meningsfull sysselsättning. Vi vill särskilt lyfta stadsdelsnämndens 
arbete med Platssamverkan Rågsved. Vi är stolta över att ta ett 
långsiktigt ansvar för tryggheten i området. 
  
Men majoriteten är inte nöjda där. Bland mycket annat vi vill 
fortsätta utveckla det förebyggande arbetet med ett utökat 
samarbete mellan skola, socialtjänst och polis. Vi vill även utöka 
medborgarnas möjlighet till rekreation i stadsdelen samt ytterligare 
stärka möjligheterna till att komma i egenförsörjning. 
  

Särskilt uttalande 
Veronica Palm m.fl. (S) och Hassan Jama m.fl. (V) lämnade ett 
gemensamt särskilt uttalande: 
  

Sida 13 (40)



Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 3/2022 
 

2022-02-24 

Först vill vi framföra vårt varmaste tack till alla medarbetare runt 
om i stadsdelen som får vår verksamhet att fungera varje dag året 
om. Under 2021 dessutom med de enorma påfrestningar personal, 
brukare och medborgare utsatts för med anledning av pandemin 
och de restriktioner för minskad smittspridning den medfört. Vi 
noterar att verksamhetsberättelsen för det gångna året naturligtvis 
också präglas av den unika situation vi befunnit oss i under det 
gångna året. Samtidigt som pandemin drabbar världen, så slår 
effekten av den borgerliga politiken i Stockholms stadshus till mot 
Enskede-Årsta-Vantör och oss som bor här. Redan när den grönblå 
majoriteten tillträdde så påpekade vi att det inte är 
skattesänkningar som behövs för att värna vår del av staden. Våra 
medborgare och medarbetare förtjänar förbättringar i välfärden, 
inte negativa effekter av stadshushögerns iver att minska det 
gemensamma. 
  
I verksamhetsberättelsen går att utläsa att borgerligheten, även 
utöver pandemins effekter, går mot ett misslyckande. Vi ser 
exempelvis en ökning av barn som lever i familjer med ekonomiskt 
bistånd. Våldet mot kvinnor och barn i stadsdelen är djupt 
alarmerande och har under flera års tid ökat. Under pandemin har 
barns utsatthet ökat och fler har hört av sig till Bris. Därför är det 
positivt att förvaltningen valt att permanenta den tillfälliga tjänsten 
inom Relationsvåldsteamet (RVT) för att stärka upp i arbetet. 
Däremot ser vi att stadens budget under de senaste åren för individ- 
och familjeomsorg inte täcker de resursbehov som finns i vår 
stadsdel för att möta det ökade våldet. 
  
De senaste åren har inneburit en stor skuld till ungdomarna i vår 
stadsdel. Vi noterar att antalet feriejobb inte når upp till målet om 
800 platser. Det blir ännu viktigare denna sommar att med höjda 
ambitioner att nå uppsatta mål och att fler unga får feriejobb.  
  
Vi noterar att det finns ett stort överskott som är ett resultat av 
regeringens aktiva politik för att minska de negativa ekonomiska 
effekterna av pandemin, mest tydligt med övertagande av 
sjuklöneansvaret. För oss är det av yttersta vikt att de resurser vi 
har går tillbaka in i verksamheten. Det finns stora behov innan alla 
medborgare kan känna sig nöjda med den välfärd vi erbjuder och 
stolta över en trygg och snygg stadsdel att leva och bo i. 
  

Ersättaryttrande 
Tomas Agnemo (Fi) ställde sig bakom socialdemokraternas och 
vänsterpartiets gemensamma särskilda uttalande. 
  

Särskilt uttalande 
Inge Pihlström (SD) lämnade ett särskilt uttalande: 
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Verksamhetsberättelsen 2021 för Enskede Årsta Vantör 
Förvaltningens förslag till beslut Finns under punkt 12 
Kulturplats Snösätra – Lägesrapport 2. Bilaga 1.9 Lägesrapport 2 
Kulturplats Snösätra  
En konsult konstaterar i sitt expertutlåtande "…att samtliga 
byggnader som finns inom Enskede-Årsta-Vantörs arrendeområde 
bör rivas och städas upp. Detta då rasrisk från tak samt diverse 
kemikalier, skräp och vassa föremål utgör fara för allmänheten." 
  
Förvaltningen har spärrat av området, satt upp skyltar och påbörjat 
processen om att ansöka om rivningslov. 
  
Vad vi Sverigedemokrater har sett vid våra besök i upplageområdet 
är att arrendets avspärrningar på flertal ställen är uppbrutna och 
förstörda i avsikt att tillskansa sig tillträde till arrendet. Skyltar som 
är uppsatta är antingen nedmonterade eller övermålade med klotter 
eller "graffitti". 
  
I förvaltningens svar framgår även att "En del aktiviteter har varit 
lagliga och tillåtna och andra har varit olagliga och otillåtna. 
Projektet har ägnat mycket tid under hösten att reda ut och 
kommunicera vad som är tillåtet och otillåtet." 
  
Sverigedemokraterna konstaterar att projektet har misslyckats i 
sina försök att förmedla vad som är olagligt och lagligt då man 
skriver tautologi. 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2021/1014-2 Tjänsteutlåtande: Verksamhetsberättelse 
2021 för Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 

 EÅV 2021/1014-1 Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnds 
verksamhetsberättelse 2021 

 EÅV 2021/1014-1.18 Bilaga 1. Verksamhetsberättelse för 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 2021 

 EÅV 2021/1014-1.2 Bilaga 1.1 SDN14 VB 
 EÅV 2021/1014-1.6 Bilaga 1.2.1 BR 2021 
 EÅV 2021/1014-1.1 Bilaga 1.2.2 RR 2021 
 EÅV 2021/1014-1.5 Bilaga 1.3.1 2021 Slutrapport El-

lådcyklar Klimatinvesteringsmedel 
 EÅV 2021/1014-1.4 Bilaga 1.3.2 2021 Slutrapport 

Växtbäddar med biokol Klimatinvesteringsmedel 
 EÅV 2021/1014-1.17 Bilaga 1.4.1 - Uppföljning 

trygghetsinvestering belysning Ottekilsvägen 
 EÅV 2021/1014-1.16 Bilaga 1.4.2 - Uppföljning 

trygghetsinvestering belysning Stamparken 
 EÅV 2021/1014-1.13 Bilaga 1.4.3 - Uppföljning 

trygghetsinvestering belysning Turingeparken 
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 EÅV 2021/1014-1.15 Bilaga 1.4.4 - Uppföljning 
trygghetsinvestering belysning Årstaskogen 

 EÅV 2021/1014-1.14 Bilaga 1.4.5 - Uppföljning 
trygghetsinvestering Dalen 

 EÅV 2021/1014-1.12 Bilaga 1.4.6 - Uppföljning 
trygghetsinvestering Rågsved 

 EÅV 2021/1014-1.11 Bilaga 1.4.7 - Uppföljning 
trygghetsinvestering Vårflodsparken 

 EÅV 2021/1014-1.10 Bilaga 1.5 Uppföljning av intern 
kontroll 2021 

 EÅV 2021/1014-1.9 Bilaga 1.6 Underlag till förskolerapport 
2021 

 EÅV 2021/1014-1.8 Bilaga 1.7 Uppföljning av öppen 
fritidsverksamhet 2021 

 EÅV 2021/1014-1.7 Bilaga 1.8 Dataskyddsombudets 
årsrapport GDPR 2021 

 EÅV 2021/1014-1.3 Bilaga 1.9 Lägesrapport 2 Kulturplats 
Snösätra 

 EÅV 2021/1014-3 Bilaga 2. Återkoppling uppdrag 
verksamhetsplanen 2021 

 EÅV 2021/1014-4 Bilaga 3. Verksamhetsuppföljningar 
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§ 8 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
sammanträdesplan 2022  
Ändring av datum för nämndinformation i april 
EÅV 2021/893 
 

Beslut  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd ändrar datum för 
nämndinformation från den 14 april 2022 till den 13 april 2022. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsnämnden bestämmer tid och plats för sina sammanträden 
enligt 6 kap. 23 § kommunallagen (2017:725). 
  
Enligt stadsdelsnämndens sammanträdesplan för 2022 är det 
nämndinformation torsdagen den 14 april 2022. Den 14 april 2022 
är det skärtorsdag. 
  
Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden ändrar datum för 
nämndinformation i april från torsdagen den 14 april 2022 till 
onsdagen den 13 april 2022. 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2021/893-3 Tjänsteutlåtande: Enskede-Årsta-Vantörs 
stadsdelsnämnds sammanträdesplan 2022 
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§ 9 
Revidering av riktlinjer för föreningsbidrag Enskede-
Årsta-Vantör  
Revidering av riktlinjer samt ändring av delegationsordningen 
EÅV 2022/102 
 

Beslut  
1. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner 

förvaltningens förslag på uppdaterade riktlinjer för 
föreningsbidrag i Enskede-Årsta-Vantör. 

2. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner 
förvaltningens förslag att ta bort punkt 7.4 i 
delegationsordningen. 

3. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd beslutar att den 
uppdaterade delegationsordningen gäller från och med den 
25 februari 2022. 

4. Ärendet justeras omedelbart. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Ärendet syftar till en mindre revidering av riktlinjerna för 
föreningsbidrag för Enskede-Årsta-Vantör. Förvaltningen planerar 
under år 2022 att genomföra en större revidering av 
stadsdelsnämndens riktlinjer för föreningsbidrag. 
 
Nuvarande riktlinjer samt delegationsordning möjliggör för 
avdelningschefer och stadsdelsdirektör att fatta löpande beslut om 
aktivitetsstöd under året. Denna möjlighet föreslås tas bort. 
 
Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
beslutar i enlighet med förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2022/102-1 Tjänsteutlåtande: Revidering av riktlinjer 
för föreningsbidrag Enskede-Årsta-Vantör 

 EÅV 2022/102-2 Bilaga: Riktlinjer föreningsbidrag 
Enskede-Årsta-Vantör 
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§ 10 
Genomförandeärende om nybyggnation av integrerad 
förskola – Kinnaredsgränd 69  
Genomförandeärende 
EÅV 2021/1043 
 

Beslut  
1. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd ger förvaltningen i 

uppdrag att bygga en integrerad förskola med fyra 
avdelningar på Kinnaredsgränd 69, fastighet Familjen 2 i 
Östberga. 

2. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd hemställer hos 
kommunstyrelsens ekonomiutskott att godkänna projektet. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Förskolan Ädelstenen håller till i en tillfällig lokal i de centrala 
delarna av Östberga efter en brand år 2014. Förskolan kommer att 
flytta till en nybyggd förskolelokal som planeras att byggas på 
Kinnardesgränd 69 en liten bit ifrån den tillfälliga lokalen. 
 
Den planerade förskolan ligger i bottenplanen i ett 
studentbostadshus. Då marken lutar kommer köket att ligga längst 
ner i byggnaden och avdelningarna en våning upp. 
 
Den nya förskolan kommer att bestå av 4 avdelningar och totalt 
kommer det att gå 72 barn på den. Förskolan planeras att stå färdig 
för inflyttning i oktober 2024. 
 

Särskilt uttalande 
Veronica Palm m.fl. (S) och Hassan Jama m.fl. (V) lämnade ett 
gemensamt särskilt uttalande: 
  
Vi ser fram emot byggandet av den integrerade förskolan 
Ädelstenen ”nya”. Därför vill vi ge bifall till förvaltningens förslag 
till beslut i ärendet.  
  
Vi vill dock påpeka några saker som är värda att ta med i den 
fortsatta processen. 
  
Det måste finnas toamöjligheter för barnen i nära anslutning till 
uteplatsen. Utrymningsvägar från förskolan måste vara 
barnanpassade. Stora träd och grönområden i närområdet måste 
bevaras. Utflyktsvägar till Årstafältet måste signalsäkras. Ett 
mötesrum för personal och föräldramöten borde även finnas i annat 
våningsplan och i samverkan med övriga boende. 

Sida 19 (40)



Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 3/2022 
 

2022-02-24 

  

Ersättaryttrande 
Tomas Agnemo (Fi) ställde sig bakom socialdemokraternas och 
vänsterpartiets gemensamma särskilda uttalande. 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2021/1043-1 Tjänsteutlåtande: Genomförandeärende 
om nybyggnation av integrerad förskola - Kinnaredsgränd 69 

 EÅV 2021/1043-2 Bilaga 1 och 5. Planritning - Plan 1 - 
Tillagningskök, personalentré, teknik 

 EÅV 2021/1043-3 Bilaga 2. Planritning - Plan 2 - 
Avdelningar, huvudentré, personal 

 EÅV 2021/1043-4 Bilaga 3. Fasadritning - Fasad mot 
sydväst - Huvud- och köksentré 

 EÅV 2021/1043-5 Bilaga 4. Ritning över förskolegård 
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§ 11 
Utredning om Högdalstoppen kan bli parkmark  
Rapport 
EÅV 2022/126 
 

Beslut  
1. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner 

rapporten. 
2. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd ger förvaltningen i 

uppdrag att utreda och senast i tertialrapport 1 2022 redovisa 
den fortsatta processen inklusive en kostnadsberäkning för 
att utveckla Högdalstoppen till parkmark. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsförvaltningen fick i samband med Verksamhetsplanen 
2022 i uppdrag av stadsdelsnämnden att undersöka möjligheterna 
att göra den del av Högdalstopparna som ligger inom Enskede-
Årsta-Vantörs stadsdelsområde till parkmark, samt ta fram en plan 
för hur området kan komma att användas i framtiden. 
 
Högdalstopparna består av Hökarängstoppen, Fagersjötoppen och 
Högdalstoppen. Det som är i fokus för den här utredningen är 
Högdalstoppen som ligger inom Enskede-Årsta-Vantörs 
stadsdelsområde. 
 
Stadsdelsförvaltningen har kontaktat exploateringskontoret och 
stadsbyggnadskontoret för att undersöka hur ärendet ska hanteras. 
 
Exploateringskontoret behöver en beställning över 
detaljplaneändring för att kunna göra en kostnadsuppskattning av 
detaljplanearbetet. I samband med beställningen kan de inkomma 
med en tidplan. 
 
Stadsdelsförvaltningen kommer därefter i samband med 
tertialrapport 2 ta fram en idéskiss och kostnadsberäkning över hur 
området kan användas i framtiden. 
 
Stadsdelsförvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden godkänner 
rapporten och ger förvaltningen i uppdrag att utreda och senast i 
tertialrapport 1 2022 redovisa den fortsatta processen inklusive en 
kostnadsberäkning för att utveckla Högdalstoppen till parkmark. 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2022/126-1 Tjänsteutlåtande: Utredning om 
Högdalstoppen kan bli parkmark 
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§ 12 
Förordnande att begära handräckning enligt 43 § 1 st. 2 
p. LVU  
Handräckning för att verkställa beslut om vård eller 
omhändertagande enligt LVU 
EÅV 2021/832 
 

Beslut  
1. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd förordnar nedan 

namngivna tjänstepersoner rätt att enligt 43 § 1 st. 2 p. lagen 
(1990:52) med särskilda bestämmelser om vård av unga, 
inom nämndens ansvarsområde, begära handräckning av 
Polismyndigheten och, i särskilda fall, Kriminalvården. 

2. Besluten ska anmälas till Enskede-Årsta-Vantörs 
stadsdelsnämnds sociala delegation. Sociala delegationens 
protokoll anmäls därefter till stadsdelsnämnden. 

3. Tidigare förordnanden enligt 43 § 1 st. 2 p. lagen (1990:52) 
med särskilda bestämmelser om vård av unga upphör att 
gälla. 

 
Avdelning Social omsorg barn och unga 
Avdelningschef Jeanette Holmqvist, enhetschefer Katarina Elfving, 
Sandra Rosquist, Helena Steen, Jone Källsäter och Jenny 
Johansson, tillförordnad enhetschef Ann-Christine Gullans, 
biträdande enhetschefer Lisa Björlin, Malin Lindgren, Louise 
Carlström, Eva Mowitz, Carola Flink, Ann Lasses, Sofia Slotte och 
Lisa Päviö, mentorer Hadil Mikhail och Johanna Lundahl. 
 
Avdelning Social omsorg vuxen 
Enhetschefer Tobias Nilsson och Malin Sagman, biträdande 
enhetschefer Marianne Ahrnfelt, Jeanette Karlsson, Tony Leü och 
Andrea Johansson Saarinen. 
 
Gruppledare och socialsekreterare vid socialjouren 
Abdelaziz Abdelsaid, Ann Dahlgren, Anne-Catrine Jonsson, 
Antonio Bracamonte, Carl-Johan Kvist, Daniel Colegate, Elin 
Axelsson, Elisabet Lundqvist, Emma Magnusson, Eva Thomasson, 
Fanny Hällberg, Feryal Lövström, Frida Allertz, Helena Svensson, 
Isabelle Frödén, Johanna Kumblad, Julia Falk Nordberg, Julia 
Pettersson, Kajsa-Stina Nordmark, Katrin Pettersson, Lena Svärd, 
Lena Wedberg, Liliana Pellegrino, Liselotte Tronders, Lis-Marie 
Boija, Mait Fredlund, Malin Karlsson, Marimba Roney, Marion 
Hagland, Millicent Reyes, Mira Fargallo Dillner, Mohamud Abdi 
Osman, Pernilla Lilja, Philip Lindholm, Sanna Eriksson, Ylva 
Engelbrektsson, Ylva Westerdahl och Veronica Larsson. 
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Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsnämnden kan begära hjälp av Polismyndigheten och, i 
särskilda fall, Kriminalvården för att genomföra beslut om vård 
eller omhändertagande enligt lagen (1990:52) med särskilda 
bestämmelser om vård av unga (LVU). Detta kallas för 
handräckning. 
 
Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
ger namngivna tjänstepersoner rätt att begära handräckning i 
nämndens ställe enligt 43 § 1 st. 2 p. LVU. 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2021/832-3 Tjänsteutlåtande: Förordnande att begära 
handräckning enligt 43 § 1 st. 2 p. LVU 
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§ 13 
Remiss av förslag till reviderade riktlinjer för omsorg på 
obekväm arbetstid och reviderade riktlinjer för 
barnsäkerhet i Stockholms stads kommunala förskolor  
Svar på remiss från kommunstyrelsen, dnr KS 2021/1321 
EÅV 2021/944 
 

Beslut  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på remiss av förslag till reviderade 
riktlinjer för omsorg på obekväm arbetstid och reviderade riktlinjer 
för barnsäkerhet i Stockholms stads kommunala förskolor. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har skickat förslag på reviderade riktlinjer för 
omsorg på obekväm arbetstid och reviderade riktlinjer för 
barnsäkerhet i Stockholms stads kommunala förskolor, på remiss 
till stadsdelsnämnden. 
 
Förändringarna i riktlinjer för omsorg på obekväm arbetstid innebär 
i huvudsak: 

 Förtydligande av när omsorg ges i lokal och när det finns 
möjlighet till omsorg i hemmet. 

 Att omsorg på obekväm arbetstid kan sökas per kalenderår i 
stället för per termin. 

 Att utbildningsförvaltningen ges möjlighet att ifrågasätta det 
angivna behovet av omsorg på obekväm arbetstid och vid 
misstanke om överutnyttjande av omsorgen också ändra ett 
beslut om omsorg på obekväm arbetstid. 

  
Riktlinjerna för barnsäkerhet har reviderats med korrekta länkar till 
stöddokument på Stockholms stads webbplatser. Ett avsnitt om 
åtgärder vid värmebölja är tillagt. 
 
Förvaltningen har inga synpunkter på reviderade riktlinjer för 
omsorg på obekväm arbetstid. Förvaltningen ser positivt på att 
värmebölja ingår i riktlinjer för barnsäkerhet. 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2021/944-2 Tjänsteutlåtande: Remiss av Förslag till 
reviderade riktlinjer för omsorg på obekväm arbetstid och 
reviderade riktlinjer för barnsäkerhet i Stockholms stads 
kommunala förskolor 

 EÅV 2021/944-1 Remissbrev: Remiss av Förslag till 
reviderade riktlinjer för omsorg på obekväm arbetstid och 
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reviderade riktlinjer för barnsäkerhet i Stockholms stads 
kommunala förskolor 

 EÅV 2021/944-1.1 Remissunderlag: Framställan - Förslag 
till reviderade riktlinjer för omsorg på obekväm arbetstid och 
reviderade riktlinjer för barnsäkerhet i Stockholms stads 
kommunala förskolor 

 EÅV 2021/944-1.4 Remissunderlag: Tjänsteutlåtande - 
Förslag till reviderade riktlinjer för omsorg på obekväm 
arbetstid och reviderade riktlinjer för barnsäkerhet i 
Stockholms stads kommunala förskolor 

 EÅV 2021/944-1.3 Remissunderlag: Bilaga 1 - Förslag till 
reviderade riktlinjer för barnomsorg på obekväm arbetstid 

 EÅV 2021/944-1.2 Remissunderlag: Bilaga 2 - Förslag till 
reviderade riktlinjer för barnsäkerhet i Stockholms stads 
kommunala 
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§ 14 
Remiss av reviderad Framkomlighetsstrategi  
Svar på remiss från kommunstyrelsen Stockholm stad, dnr 
KS 2021/1699 
EÅV 2021/1056 
 

Beslut  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Framkomlighetsstrategin från 2012 har reviderats och skickats ut på 
remiss till berörda förvaltningar och bolag. 
 
Framkomlighetsstrategin, Stockholms trafikstrategi, tillsammans 
med strategin för offentliga rum är två pusselbitar som tillsammans 
beskriver utvecklingen av stadens gator, vägar, torg och kajer. 
 
Med utgångspunkt i framkomlighetsstrategin har det vuxit fram ett 
ramverk med planer och styrdokument som innehåller mål och 
inriktningar för transportsystemets olika delar. 
 
Styrdokument som Cykelplanen, Skyfallsstrategi och 
Godstrafikplan konkretiserar genom mål, inriktning för planering 
och åtgärder den utveckling av transportsystemet som 
framkomlighetsstrategin beskriver. Nya uppdrag och mål sätts 
också kontinuerligt i stadens budget som är överordnad ramverket. 
 
Framkomlighetsstrategins mål är att hantera utmaningar som ökad 
konkurrens om utrymme i staden, brist på fysisk aktivitet och social 
interaktion samt klimatförändringarnas påverkan på staden. De 
övergripande inriktningarna konkretiseras i fyra 
planeringsinriktningar för hur stadens vägar och gator kan 
tillgodose framtida behov på ett balanserat sätt, Kapacitet, 
Framkomlighet, Attraktivitet och Hållbarhet. 
 
Förvaltningen ser positivt på att staden reviderar 
framkomlighetsstrategin för att säkerställa att 
planeringsinriktningen är anpassad efter dagens förutsättningar, nya 
innovationer och arbetssätt. 
 
Förvaltningens synpunkter på framkomlighetsstrategin är 
framförallt kopplade till att den tydligare borde rikta in sig på att 
jämna ut skillnader i resvanor mellan innerstaden och omgivande 
områden samt att tillgången till offentliga mötesplatser även ska 
vara attraktiva för boende och besökare i ytterstadsområden. 
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Handlingar i ärendet 

 EÅV 2021/1056-3 Tjänsteutlåtande: Remiss av reviderad 
framkomlighetsstrategi 

 EÅV 2021/1056-1 Remissbrev om reviderad 
framkomlighetsstrategi 

 EÅV 2021/1056-2 Remissbrev med komplettering av 
reviderad framkomlighetsstrategi 

 EÅV 2021/1056-1.2 Remissunderlag: Tjänsteutlåtande om 
reviderad framkomlighetsstrategi 

 EÅV 2021/1056-1.1 Remissunderlag: Protokollsutdrag 
trafiknämnden om reviderad framkomlighetsstrategi 

 EÅV 2021/1056-1.3 Bilaga 1: Framkomlighetsstrategi - 
många möjligheter till rörelse och vistelse 
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§ 15 
Remiss av färdplan för äldreomsorgens utveckling  
Svar på remiss från kommunstyrelsen, dnr KS 2021/1462 
EÅV 2021/1039 
 

Beslut  
1. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner 

förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
2. Ärendet justeras omedelbart. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Den 10 december 2021 inkom en remiss till förvaltningen från 
kommunstyrelsen. Remissen ska besvaras senast den 15 mars 2022. 
 
Förvaltningen ombeds att yttra sig kring en färdplan för 
äldreomsorgens utveckling i Stockholms stad. Färdplanen utgör ett 
ramverk för pågående och kommande utvecklingsarbete inom 
verksamhetsområdet. Till färdplanen hör en rapport som ger en 
övergripande bild av kompetensförsörjningsarbetet för 
verksamheter i egen regi. 
 
Förvaltningen tycker att färdplanen utgör ett bra ramverk för 
pågående och kommande utvecklingsarbete inom 
verksamhetsområdet. Rapporten om kompetensutvecklingsinsatser i 
äldreomsorgen ger en bra översikt av pågående och planerade 
kompetensförsörjningsaktiviteter och tydliggör vem som ansvarar 
för vad. 
 
Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
 

Särskilt uttalande 
Veronica Palm m.fl. (S) och Hassan Jama m.fl. (V) lämnade ett 
gemensamt särskilt uttalande: 
  
Vi tycker det är bra att en färdplan för äldreomsorgens långsiktiga 
utveckling tas fram. Äldreomsorgen har drabbats hårt av pandemin 
och det finns därför ett stort behov av ett strukturerat 
utvecklingsarbete för att stadens äldreomsorg ska vara tillgänglig 
och av hög kvalitet för alla stockholmare, utifrån den enskildes 
behov och önskemål. Coronakrisen har synliggjort brister inom 
äldreomsorgen som är direkta konsekvenser av oansvariga politiska 
beslut, och vi anser att det är hög tid att åtgärda detta genom 
satsningar på de äldre och äldreomsorgens personal. 
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Vidare anser vi, precis som det står i tjänsteutlåtandet, att det är 
anmärkningsvärt att det saknas en övergripande 
jämställdhetsanalys i färdplanen. Vi instämmer i att det är oerhört 
viktigt att det jämställdhetsperspektivet beaktas och finns med i 
arbetet och skulle därför vilja se att det görs ett tillägg som får med 
detta perspektiv. Vi vill se en äldreomsorg som tar hänsyn till 
skillnader mellan olika grupper av äldre personer. Kvinnor, hbtqi-
personer, äldre som tillhör nationella minoriteter, och äldre som 
migrerat från andra länder – ska alla ha lika rätt till en värdig 
ålderdom. 
  
Slutligen vill vi lyfta vikten av att satsa på personalkontinuiteten 
och fortsätta utveckla äldreomsorgen med goda arbetsvillkor för 
personal genom att säkra tillgången till trygga äldreboenden i 
kommunal regi för att kunna garantera att rätt kompetens, bra 
anställningsvillkor, och utveckling av lokalerna prioriteras.  
  

Ersättaryttrande 
Tomas Agnemo (Fi) ställde sig bakom socialdemokraternas och 
vänsterpartiets gemensamma särskilda uttalande. 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2021/1039-5 Tjänsteutlåtande: Remiss av färdplan för 
äldreomsorgens utveckling 

 EÅV 2021/1039-4 Komplettering remissbrev: Färdplan för 
äldreomsorgens utveckling 

 EÅV 2021/1039-1.3 Remissunderlag: Tjänsteutlåtande om 
färdplan för äldreomsorgens utveckling 

 EÅV 2021/1039-1.1 Remissunderlag Bilaga 2: 
kompetensutvecklingsinsatser inom äldreomsorgen 

 EÅV 2021/1039-1.2 Remissunderlag Bilaga 1: Färdplan för 
äldreomsorgens utveckling 
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§ 16 
Remiss av ansökan om serveringstillstånd, Infused 
Liquid  
Svar på remiss från Socialförvaltningen, SoN dnr: 9.1.1-
9637/2021 
EÅV 2022/9 
 

Beslut  
1. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd tillstyrker ansökan 

om serveringstillstånd för Infused Liquid AB, 
Lindetorpsvägen 24, 121 63 Johanneshov, måndag till 
söndag mellan klockan 11:00 – 01:00 till slutet sällskap i 
restaurangen. 

2. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd överlämnar 
yttrandet till Socialförvaltningens tillståndsenhet. 

3. Ärendet justeras omedelbart. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Socialförvaltningens tillståndsenhet bereder ansökningar från 
Stockholms stads restauranger om serveringstillstånd för 
spritdrycker, vin, öl och andra jästa alkoholhaltiga drycker. 
Socialförvaltningens tillståndsenhet skickar ansökan på remiss till 
stadsdelsnämnderna. 
 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd har fått ansökan om 
serveringstillstånd på remiss. Remissen inkom den 30 december 
2021. Genom att skicka ansökningar om serveringstillstånd på 
remiss till stadsdelsnämnderna ges en möjlighet att yttra sig om 
nyetablering av serveringsställen och sena serveringstider. 
 
Förvaltningen föreslår att nämnden tillstyrker ansökan om 
serveringstillstånd för Infused Liquid AB, Lindetorpsvägen 24, 121 
63 Johanneshov, måndag till söndag mellan klockan 11:00 – 01:00 
till slutet sällskap i restaurangen. 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2022/9-2 Remiss av ansökan om serveringstillstånd, 
Infused Liquid (1/2) 

 EÅV 2022/9-3 Tjänsteutlåtande: Remiss av ansökan om 
serveringstillstånd, Infused Liquid 
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§ 17 
Stadsdelsdirektörens information  
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§ 18 
Anmälningar för kännedom 
Beslut  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd lägger anmälningsärendena 
till handlingarna. 
 
Anmälda handlingar  

 Protokollsutdrag: Kommunstyrelsens ekonomiutskotts beslut 
19 januari 2022 § 4, Stimulansbidrag beviljas för 
förprojektering av ny gruppbostad (1/2) 

 Revisionsrapport om bidrag till ideella föreningar 
 Beslut från tillsynsmyndighet som avslutar sitt ärende och 

inte kommer vidta åtgärder 
 Överenskommelse om platser för skyddat arbete hos 

offentliga arbetsgivare under perioden 2022-01-01 till 2022-
12-31. 

 Kommunfullmäktiges beslut 2022-01-31 § 13 om maxtaxa 
2022 – nya avgifter förskola, fritidshem och omsorg på 
obekväm arbetstid (2/2) 

 Beslut § 13  socialnämndens sammanträde 25 januari 2022 
om daglig verksamhet enligt LSS – 
funktionshinderinspektörernas kvalitetsgranskning (4/4) 

 Beslut § 12 socialnämndens sammanträde 25 januari 2022 
om handläggning av barnärenden 0-12 år 
Socialtjänstinspektörernas kvalitetsgranskning (2/4) 

 Överenskommelse om samverkan mellan förskola, skola och 
socialtjänst 

 Skrivelse om hantering av fattiga EU-medborgare som lever 
i Stockholm 

 Förvaltningssvar om medborgarförslag om koldioxid och 
klimat EÅV 2022/48 

 E-post - Medborgarförslag om koldioxid och klimat (1/2) 
 Medborgarförslag om koldioxid och klimat  (2/2) 
 E-post om medborgarförslag om att inrätta en vetenskapligt 

baserad koldioxidbudget  (1/2) 
 Medborgarförslag om att inrätta en vetenskapligt baserad 

koldioxidbudget  (2/2) 
 Kommunstyrelsens trygghetsutskott beslut, § 5 9 februari 

2022,Trygghetsinvesteringar i nämndernas verksamhetsplan 
 Protokoll från möte med stadsdelsnämndens pensionärsråd 

2022-01-24 
 Protokoll  Funktionshinderrådet  2022-02-18 
 Protokoll från möte med stadsdelsnämndens pensionärsråd 

2022-02-21 
 Protokoll från möte med stadsdelsnämndens 

funktionshinderråd 2022-02-18 
 Protokoll förvaltningsgrupp 15 februari 2022 
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§ 19 
Redovisning av delegationsbeslut  
EÅV 2022/145 
 

Beslut  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd lägger redovisningen av 
delegationsbeslut till handlingarna. 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2022/145-1 Redovisning av anmälda delegationsbeslut 
2022-01-20 till 2022-02-17 
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§ 20 
Stadsdelsnämndens frågor  

Beslut  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd ger förvaltningen i uppdrag 
att bereda skrivelserna nedan och återkomma till nämnden med 
svar. 
 

Inkomna skrivelser och frågor: 
Inge Pihlström (SD) lämnade skrivelsen "Hagsätra naturreservat 
gällande trädfällning". 
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§ 21 
Borttagen på grund av sekretess  
EÅV 2022/64 
 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2022/64-1 Tjänsteutlåtande: Lokal upphandling av 
verksamhetsdrift för Vantörs gruppbostäder 2022 
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§ 22 
Borttagen på grund av sekretess  
EÅV 2022/132 
 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2022/132-1 22. Nedläggning av faderskapsutredning 
enligt 2 kap. 7 § FB 
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§ 23 
Borttagen på grund av sekretess  
EÅV 2022/132 
 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2022/132-2 23. Nedläggning av faderskapsutredning 
enligt 2 kap. 7 § FB 
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§ 24 
Anmälan av sociala delegationens protokoll  

Beslut  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd lägger protokollen till 
handlingarna. 
 

Ärendet 
Anmälan av sociala delegationens protokoll från den 8 februari, 11 
februari och 17 februari 2022. 
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